

Title (en)

Side joint for building blocks.

Title (de)

Stoßfuge für Bausteine.

Title (fr)

Joint vertical pour blocs de construction.

Publication

EP 0103494 A2 19840321 (FR)

Application

EP 83400069 A 19830112

Priority

FR 8215579 A 19820915

Abstract (en)

The present invention relates to a side joint intended to be interposed between two building blocks each having generally continuous side surfaces to be joined. The joint consists of a semirigid structure comprising a central web (12) provided on each of its two surfaces (14, 16) with at least one projection (18) which runs vertically the full height of the joint and is intended to be compressed between the side surfaces of two adjacent blocks that are to be joined. Application to the building industry. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un joint vertical destiné à être interposé entre deux blocs de construction qui présentent chacun des faces verticales de joint généralement continues. Le joint est constitué par une structure semirigide comprenant une âme centrale (12) munie sur chacune de ses deux faces (14, 16) d'au moins une saillie (18) qui s'étend verticalement sur toute la hauteur du joint et qui est destinée à être comprimée entre les faces verticales de joint de deux blocs adjacents. Application à l'industrie du bâtiment.

IPC 1-7

E04B 1/68

IPC 8 full level

E04B 1/68 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 1/6812 (2013.01)

Cited by

EP0337177A1; DE20016488U1; US10808398B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0103494 A2 19840321; EP 0103494 A3 19841107; ES 277370 U 19850216; ES 277370 Y 19850901; FR 2532973 A1 19840316; PT 76087 A 19830201

DOCDB simple family (application)

EP 83400069 A 19830112; ES 277370 U 19830112; FR 8215579 A 19820915; PT 7608783 A 19830112